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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR GRBCI 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 

 
  KLASA:  024-05/22-01/23 
  URBROJ:  2170-1-09-10-22-16 
  Rijeka,  30. 08. 2022. 

 
 

ZAPISNIK 
SA 39. SJEDNICE VMO GRBCI  

 
39. sjednica VMO Grbci održana je 30.08.2022. godine (utorak) s početkom u 19:30 sati u 

prostorijama MO Grbci, Dražička 4. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Tomo Abramović, predsjednik VMO  

 Katarina Radoš, zamjenica predsjednika VMO  

 Marko Đurković, član VMO 

 Milan Ivaniš, član VMO 

 Goran Miličić, referent za mjesnu samoupravu 
 

 
Ostali nazočni: 

 - 
 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Ivana Crnković, članica VMO 
 

 
Usvajanje Zapisnika sa 38. sjednice VMO Grbci održane 06.07.2022. g. 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Grbci, g. Tomo Abramović i predložio slijedeći: 
 

DNEVNI RED 
 
 
1. Planirane programske aktivnosti – Dani MO, Ekološka akcija i Križevica 2022. 
2. Preostala neutrošena sredstva u nadležnosti TD Rijeka plus – stavka komunalnih prioriteta 

MO Grbci za 2022. godinu – Povećanje stupnja sigurnosti na prometnicama na području MO 
Grbci – prijedlog utroška 

3. Prijedlog utroška preostalih, neutrošenih sredstava komunalnih prioriteta za 2022. godinu u 
nadležnosti Direkcije zajedničke komunalne djelatnosti 

4. Informacija – Idejno rješenje uređenja parka za pse 
5. Tekuća prometna i komunalna problematika 
6. Razno 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
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AD 1 
 
Predsjednik VMO Grbci, g. Abramović s vijećnicima se osvrnuo na planirane programske aktivnosti 
VMO Grbci za 2022. godinu – Dani MO, Ekološka akcija i Križevica 2022.  
 
Zaključak: Termin i način realizacije Dana MO Grbci utvrdit će se naknadno sukladno dogovoru 
vijećnika dok će se Ekološka akcija i Križevica 2022. (u suradnji s MO Srdoči) održati tokom 
rujna sukladno planiranim financijskim sredstvima u Financijskom planu za ovu godinu. 
 
AD 2 
 
G. Abramović informirao je vijećnike o dopisu/e-mailu TD Rijeka plus o izvršenom terenskom izvidu u 
Ulici Košićevac te kako je utvrđeno da nema uvjeta za postavom prometnih znakova B05 „Prednost 
prolaska za vozila iz suprotnog smjera“ i C01 „Prednost prolaza prema vozilima iz suprotnog smjera“ 
iz razloga što nije osigurana preglednost između vozila koja dolaze iz suprotnih smjerova. Ispitano je 
i vlasništvo katastarskih čestica u zoni obuhvata kako bi se zaprimile informacije može li se proširiti 
kolnik te tako steći uvjet za postavu znakova. Od Odjela gradske uprave za razvoj, urbanizam, 
ekologiju i gospodarenje zemljištem zaprimljene su povratne informacije kako su katastarske čestice 
unutar potencijalne zone postave znakova u privatnom vlasništvu uz napomenu kako će Ulica 
Košićevac biti obrađena u sklopu prioriteta mjesnih odbora za 2023. godinu kroz stavku „Elaborat 
promjene režima prometovanja iz dvosmjernog u jednosmjerno u Ulici Košićevac“ (dio Ulice sjeverno 
od k.br. 1A, 3 i 3A). Dostavljeni prijedlog TD Rijeka plusa odnosi se na navedenu stavku komunalnih 
prioriteta MO Grbci za 2022. godinu te obuhvaćanje preregulacije sporednog ogranka Ulice Marije 
Grbac kod k.br. 48. Od TD Rijeka plus, a vezano na ovu temu preostalih sredstava zaprimljen je još 
jedan dopis/e-mail na temu ostatka financijskih sredstava u iznosu od 9.132,76 kn s PDV-om nakon 
izrade Elaborata i realizacije zahvata „Obilježavanje pješačkih prijelaza u Dražičkoj ulici kod k.br. 11 i 
u Ulici Marije Grbac kod k.br. 8“ (iz plana prioriteta MO Grbci za 2021. godinu). Od TD Rijeka plus 
zaprimljen je i jedan prijedlog utroška dijela ovih sredstava za koji se smatra da bi bio vrlo koristan i 
učinkovit a to je postava dva fleksibilna stupića u Dražičkoj ulici (između usporivača prometa tipa 
„jastuk“) za čiju bi realizaciju bilo potrebno 2.000,00 kn s PDV-om. Na taj način spriječio bi se prolazak 
vozila „između“ dva usporivača prometa a u slučaju naleta vozila na njih fleksibilni stupići bi se iskrivili 
a potom vratili u prvobitni položaj.   
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije se te nakon kraće rasprave složili 
s prvim dostavljenim prijedlogom nadležnih, TD Rijeka plus o preregulaciji sporednog ogranka 
Ulice Marije Grbac. Nakon rasprave po drugoj temi i dostavljenom prijedlogu vijećnici su 
mišljenja kako postojeći usporivači prometa (tipa „jastuk“) nisu idealno rješenje te da bi 
svakako bolja varijanta bila da su se odmah postavili usporivači duž cijelog kolnika. Prihvaća 
se prijedlog TD Rijeka plusa za postavom spomenutih fleksibilnih stupića dok će se za 
preostala sredstva zatražiti stručni izvid na terenu kako bi se ispitala mogućnost postave 
sigurnosnih stupića na nogostupu na raskrižju ulica Marije Grbac i Dražičke te na terenu 
zatražili od struke mogući i prihvatljivi prijedlozi utroška ovih financijskih sredstava u smislu 
dodatnog povećanja stupnja sigurnosti u prometu. 
 
AD 3 
 
G. Abramović upoznao je vijećnike s dopisom/e-mailom zaprimljenim od strane nadležnog Odjela 
gradske uprave za komunalni sustav, Direkcije zajedničke komunalne djelatnosti kako je sukladno 
utvrđenim prioritetima za 2022. godinu predviđeno 35.000,00 kn za tehničku pripremu dijela 
rekreativne zone u kojoj je predviđen park za pse u Dražičkoj ulici sjeverozapadno od k.br. 36 a s 
obzirom da je navedeno ugovoreno za iznos od 17.875,00 kn od MO Grbci se traži prijedlog utroška 
preostalih, neutrošenih sredstava u iznosu od 17.125,00 kn. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene navedene informacije se te nakon kraće 
rasprave složili da se u postojećoj rekreativnoj-fitness zoni na kraju Dražičke ulice postavi 
dodatna sprava za vježbanje na otvorenom te ukoliko je moguće posadi nezahtjevno 
mediteransko bilje na površini ispod fitness zone što je ujedno i jedan od prijedloga za 2023. 
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godinu. Od nadležnog Odjela gradske uprave za komunalni sustav zatražit će se i postavljanje 
jedne košarice za sitne otpatke u blizini klupica u rekreativnoj fitness zoni. 
 
AD 4 
 
Vijećnici su primili na znanje Idejno rješenje parka za pse u Dražičkoj ulici kojim se planira u ovoj fazi 
uređenje samo na dijelu zahvata koji je trenutno u vlasništvu Grada Rijeke. Ulaz u Park za pse planira 
se na mjestu budućeg istočnog ulaza u javni gradski park. Ukupna površina zahvata iznosi oko 750 
m2. Uređenje zone sadržaja parka za pse planira se na istočnom dijelu budućeg gradskog parka, u 
prostoru prirodne šume u skladu s Idejnim arhitektonsko urbanističkim i krajobraznim rješenjem 
uređenja javnog gradskog Parka Grbci Z1-41. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije i Idejno rješenje parka za pse. 
 
AD 5 
 
G. Abramović upoznao je vijećnike sa zahtjevom zaprimljenim od strane građana za obilježavanjem 
jednog parkirnog za osobu s invaliditetom u Primorskoj ulici kod k.br. 3A. Zaprimljeni zahtjev je 
proslijeđen nadležnima, TD Rijeka plus za postupanje. G. Abramović informirao je vijećnike kako je u 
Dalmatinskoj ulici, u blizini k.br. 12 iz sredstava redovnog održavanja u nadležnosti TD Rijeka plus 
realiziran novi upojni bunar sa slivnim rešetkama. Od KD Čistoća zatraženo je pražnjenje prepunog 
kontejnera za staru odjeću i obuću na raskrižju ulica Marije Grbac i Dražičke kao i na temelju upita 
građana zamjena razbijenog spremnika za mješoviti otpad u Ulici Diračje u blizini k.br. 92 što je u 
kratkom roku realizirano. Na temelju ukazivanja građana od nadležnog Odjela gradske uprave za 
komunalni sustav zatražena je zamjena dotrajale drvene grede nosača dvije ljuljačke u dječjem parku 
na kraju Dražičke ulice te je od strane nadležnih izdan nalog za zamjenom grede. Vijećnici su također 
ukratko prokomentirali prometnu problematiku i problem parkiranja vozila na raskrižju ulica Marije 
Grbac i Dražičke te u Ulici Marije Grbac u blizini k.br. 2, 4 i 11 o čemu će biti riječi na narednom 
terenskom sastanku s nadležnima, TD Rijeka plus u mjesecu rujnu.    
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
AD 6 
 
Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 21:00 sat.                                      Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
Zapisničar: Referent za mjesnu samoupravu 

                    Goran Miličić  
        Predsjednik VMO Grbci  
             Tomo Abramović 

 


